
Sundhedsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 28. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 485
Mener ministeren, at det vil give mening at flytte ambulancebehandleruddannelsen til en 
sundhedsfaglig institution, så uddannelsen bliver anerkendt som en sundhedsuddannel-
se?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mike Villa Fonseca 
(UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mike.fonseca@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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